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PROCES VERBAL 

al şedinţei ordinare din data de 22 decembrie 2022 a 

Consiliului Local al oraşului Copşa Mică 

 

Dl Secretar general: Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 289  /2022 a primarului oraşului 

Copşa Mică. Constat că sunt prezenţi 14 consilieri din 15, deci şedinţa este statutară. Lipseşte 

domnul Mátéfi Rezső. Publicitatea şedinţei s-a făcut prin afişare la sediul Primăriei oraşului Copşa 

Mică şi prin postare pe pagina de internet. Supun spre aprobare procesul verbal al  şedinţei ordinare 

din 29 noiembrie 2022 şi procesul verbal al şedinţei extraordinare din 7 noiembrie 2022.  

 Procesele verbale sunt aprobate  cu unanimitate de voturi. Proiectele de hotărâri propuse 

pentru sedinta de astazi sunt insotite de avizul comisiilor de specialitate. Se supune la vot ordinea de 

zi. Ordinea de zi este votată cu unanimitate de voturi. 

 

1. Proiect de hotărâre privind  rectificarea bugetului local  pe anul 2022 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

2. Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale pentru anul 2023 

 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Se actualizează cu rata inflaţiei şi ce se modifică, ca şi taxă e 

gunoiul care trebuie scumpit din cauza valorilor salariale de anul viitor, din cauza combustibilului. 

Dl Muntean Vlăduţ: Şi cu cât se scumpeşte? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: 300 lei la casă, 260 lei la apartament. 

Dl Gyorffy Iosif: De la? 

Dl Moldovan Vlăduţ: Era 180, cam mult. 

Dl Szekely Ludovic: Nu ştiu de ce la casă aşa mult. 

Dl Muntean Vlăduţ: S-a scumpit motorina, dar a şi scăzut. 

Dna Benicky Camelia: Poate ne explică Mircea Margineanu ceva. 

Dl Mărgineanu Mircea: De trei ani nu a fost nici o majorare a preţului către primării, noi am mers 

cu acelaşi preţ. În aceşti trei ani de zile au fost două măriri salariale, ştim că a fost creşterea la 

motorină. Am ajuns la fundul sacului, deci tot ceea ce se presupunea că ar trebui să fie profit, de 

fapt era numai să avem de cheltuielile materiale. 

Dl Moldovan Vlăduţ: Măriri către voi nu au fost dar mărirea de gunoi a fost băgata în impozit. 

Dl Mărgineanu Mircea: Asta pe noi ca firmă nu ne priveşte. 

Dl Moldovan Vlăduţ: Ştiu dar, cum nu au fost măriri? Au fost măriri pe voi. 

Dl Mărgineanu Mircea: Eu am spus punctul de vedere al ECO-SAL. 

Dl Muntean Vlăduţ: Dar motorina acum a scăzut. 

Dl Margineanu Mircea: A scăzut preţul motorinei dar a crescut preţul materialelor de schimb, 

pieselor de schimb. A crescut şi înainte când era motorina foarte sus. 

Dl Butuc Titi-Nicu: Acum câteva luni era discuţia despre cum erau selectate, că stăm foarte bine, 

avem profituri şi acum dintr-o dată stăm la fundul sacului, explică-mi cum. 

Dl Mărgineanu Mircea: Stăm bine raportat la cantitatea de gunoi, de deşeuri colectată, banii aceia 

dacă mai ţineţi minte erau întorşi către primărie. Noi am votat atunci să primim 100 mii lei, bani 

care erau de fapt ai Mediaşului, noi am primit mai puţin pentru că am avut o cantitate mai mică de 

deşeuri colectate. În momentul în care noi colectăm, ducem la staţie şi de acolo valorificăm, din 

ceea ce valorificam undeva 60-70% se întorc la primărie. Deci practic ECO-SAL-ul din ceea ce 

vinde primeşte undeva la 30%. 

Dna Benicky Camelia: Dar cetăţenii ce vină au că primiţi numai 30%? 

Dl Mărgineanu Mircea: Dar nu era vorba de cetăţeni. 

Dna Benicky Camelia: Da, dar totul se reflectă în buzunarul lor, nu în buzunarul altcuiva. 

Dl Mărgineanu Mircea: Dacă dumneavoastră consideraţi că nu trebuie sa fie mărirea asta, eu nu 

am absolut nimic împotrivă. 

Dna Benicky Camelia: Şi dacă nu se măreşte ce se întâmplă? 
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Dl Mărgineanu Mircea: O să rămână primăria datoare la ECO-SAL sau nu se mai colectează. 

Dl Szekely Ludovic: De ce trebuie să plăteşti la casă mai mult ca la bloc? Eu garantez că arunc mai 

puţin ca cei de la bloc. 

Dl Comiza Cornel: Oricum fiecare face gunoi. 

Dl Szekely Ludovic: Dar de ce e diferenţă, la casă mai scump ca la bloc? 

Dl Mărgineanu Mircea: Pentru că la case există foarte mult deşeu vegetal, care este mai greu şi nu 

se poate recupera nimic din el. În momenul când ajung deşeurile vegetale amestecate cu deşeurile 

menajere nu se mai poate selecta absolut nimic. Vin luate direct şi depozitate la Sibiu. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu 9 voturi pentru şi 5 

abţineri (dl Butuc Titi-Nicu, dna Benicky Camelia, dna Muzsnai Melinda, dl Muntean Vasile, dl 

Pop Florentin). 

 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea planului anual de evoluţie a tarifelor,  a documentaţiei 

tehnico-economice, a devizului general, precum şi a indicatorilor tehnico-economici aferenţi 

obiectivului de investiţii ,,Investiţii Complementare Sistemului de Management Integrat al Deşeurilor 

în Judeţul Sibiu”. 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu 13 voturi pentru şi 1 

abţinere (dl Pop Florentin). 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului de Asociere actualizat pentru proiectele 

„Sistem de Management Integrat al Deşeurilor în Judeţul Sibiu” şi “Investiţii complementare Sistem 

de Management Integrat al Deşeurilor în Judeţul Sibiu” 
 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu 13 voturi pentru şi 1 

abţinere (dl Pop Florentin). 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “Înfiinţare centru de zi Maria” a cheltuielilor 

legate de proiect, precum şi a participării Oraşului Copşa Mică la programul de finanţare din cadrul 

Planului Naţional de Redresare şi Rezilienţă, Componenta C13 – REFORME SOCIALE, Investiţia I1 

-  „Crearea unei reţele de centre de zi pentru copiii expuşi riscului de a fi separaţi de familie", apelul 

de proiecte PNRR/2022/C13/I1. 
 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentatiei şi a  indicatorilor tehnico-economici pentru 

investitia“Amenajare centru social copii Maria în construcţie existentă” 
 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

 

7. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinta pentru luna  ianuarie 2023 

 

Dl Pop Florentin: Îl propun preşedinte de şedinţă pe domnul Secelean Nicolae. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

Dl Pop Florentin: Declar şedinţa închisă. 

 

 

 Preşedinte de şedinţă                        Secretar general 

 POP Florentin                                                          ŞERBAN Dorin 

 

 

 


